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  Referat styremøte 3/2022 Nordstrand JFF, 23.10.2023 
 
Til stede:  
Møtet ble arrangert på Andekloppa 
 
Tania Wåge Leporowski 
Ole Petter Langholm 
Petter Hauger 
Martin Plassen 
Erlend Kokaas Kasserer 
Geir Åge Smith 
 
Fraværende:  
 
Monica Marsteintrædet 
Liv Anine Imset 
Arnfinn Breda 
 

 
 
 

Agenda: 
 

• Golfhytta – ny avtale uten hyttekort 

• Levere våpen til puss og sjekk 

• Status på aktiviteter i utvalgene så langt 

• Planlegge aktiviteter for 2024Referater for 2023 inn på hjemmesiden 

• Skytebaneinstruktører og standplassledere på Annekloppa har ikke tatt ut 
kompensasjoner – men fint om vi får dekket bensin/bompenger. Tar ellers ut 
bidrag i litt skyting om man får tid. Bør dekke en rundsum etter antall oppmøte på 
skytebanen. Bruke kalkulator for dekning etter statens satser + bompassinger 

• Standplassvester – noen må bestille med Nordstrandlogo. Samme som for 
hund? 

• Julebord, når og hvor? 
 
  



 

 

Sensitivity: Internal 

1. Golfhytta - vi avslutter 
 

2. Martin har sjekket flere jaktalternativer og har sendt spørsmål til 10 
forskjellige mulige. Stange har svart positivt. Petter tar en tur og sjekker 
hytta. 
 

3. OP avtaler med Landrø og leverer våpen. Tania sjekker førstes skytedag 
jegerprøver, da trengs våpnene 
 

4. Skyteutvalget: Vakter på skytebanen får dekket bensin og 
bompenger.  Alle bensin utgifter ol leveres til Erlend før novemver. 
Instruktører får skytevest. Bestille vaktvester. Bra besøk på skytebanen i 
år. 
 

5. Forslag om å rekruttere sekretær til sommeraversjon, f eks finn.no. Ta tak 
i utpå vårparten. 
 

6. Skrive ferdig skyteinstruks, Ole Petter og Tania 
 

7. Fiskeutvalget: Har tatt opp stamfisk fra rusa Børtevann ved OFA hytta, tatt 
ut rogn. Også noe utsetting av fisk. Ellers er det lite engasjement for 
aktiviteter for organiserte aktiviteter, det meste blir avlyst. Enebakk jff har 
kort med jakt på rådyr mulighet for leie av overnatting og bra med fiske. 
Båt kan leies gratis på mine båter, NJFF 
 

8. Jaktutvalget: Gåsejakt i Enebakk, Lånte bulvaner av Anine, rett ved innsjø. 
Martin ordnet med en bonde og fikk adgang, men det var nok litt for sent i 
sesongen. Vi prøver igjen til neste år. Tilbys på sikt på samme måte som 
duejakt. 
 

9. Bank: DnB og BN bank Erlend sjekker hvilken bank som kan tilby best 
tjeneste og lager et forslag til styret. 

  

 Sjekke alle fakturaer, at alt leveres innen 1.12. til Erlend Bensin bom golf hytte 
jakter i nord odal skytebanen(Kjell). Erlend kontakter monica 
  
Forrige møte var dugnad på Skraperud, 2 møter 
Vi hadde et møte som dugnad på Smeden 
Ett møte hos Ole Petter 
  
Tania legge ut møtereferater på hjemmesiden 
  
14 desember juleavslutning - Martin eller Tania. Martin avklarer om han får lov. 

 

 
 
 


